
 
ZAB.0012.8.4.2022 

 
Protokół nr 22/22 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 9 września 2022 roku 

 
 

 
1. Otwarcie obrad Komisji.  

 
W dniu 9 września 2022  roku o godzinie 13:05  Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Pani Ewa Kończyńska, dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała wszystkich 
członków Komisji i zaproszonych gości, Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
– Panią Martę Prylińską,  Dyrektora  SPZPS we Włocławku – Pana Sławomira Paździerskiego 
oraz Joannę Nowak – Kaźmierczak – Przewodniczącą Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 
o  Niepełnosprawności.   
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
  
2. Stwierdzenie quorum.  

 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, 
zatem obrady są prawomocne.  
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  

 
Przewodnicząca Komisji - poinformowała, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie otrzymali  proponowany porządek obrad. 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy są  jakieś uwagi do porządku obrad. 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 
zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:   
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 9 punktów w brzmieniu :  
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 21/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

21 czerwca 2022 roku. 
5. Informacja  Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych 

o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 roku.  



6. Informacja na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół 
ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i sposobu  funkcjonowania  
Zespołu w  2021 roku.  

7. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń 
funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4. Przyjęcie protokołu nr  21/22  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 21 czerwca 2022 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji  poinformowała, że z ostatniego posiedzenia Komisji został 
sporządzony protokół nr 21/22  z dnia 21 czerwca  2022 roku, który był do wglądu w Kancelarii 
Przewodniczącego Rady. Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają jakieś 
pytania, uwagi do sporządzonego protokołu? Nie było żadnych pytań i uwag. Wobec braku 
pytań i uwag Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 21/22 z dnia  21 czerwca 2022 roku i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że protokół 
nr 21/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 21 czerwca 2022 roku 
został przyjęty.  
 
5. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 roku.  
 

 
Przewodnicząca Komisji – poprosiła  Dyrektora SPZPS  we Włocławku – Pana  Sławomira 
Paździerskiego o przedstawienie tej informacji. 
 Dyrektor  SPZPS we Włocławku -  powiedział, że  trzy rzeczy są bardzo istotne. Pierwsza 
jest taka, że w okresie od pierwszego stycznia do czerwca z własnych środków wypracowanych 
zainwestowaliśmy 114 496,24 zł na ten cel wydaliśmy, kupiliśmy z tych pieniędzy fotel 
ginekologiczny, Holtery, Perymetr, więc to są urządzenia, które w przyszłości powinny nam 
podnieść procedury. Tym samym ten wynik trochę nam uległ zmianie, ponieważ za I półrocze 
osiągnęliśmy straty w wysokości 79 057,00 zł. Jest to strata, która była tak naprawdę 
skontrolowana w postaci tego, że podjęliśmy decyzję,  żeby zakupić sprzęt , a niżeli go po 
prostu nie mieć. W związku z tym uważam, że półrocze, które osiągnęliśmy jest  bardzo dobrym 
wynikiem. Jeżeli chodzi o kwoty przychodów, to mieliśmy 9 799 954, 60 zł. Koszty 
9 867 095,67 zł. Jeżeli chodzi o  zatrudnienie, to na dzień sprawozdawczy czyli na 30 czerwca 
na umowę o pracę było zatrudnionych 143 osoby, lekarzy 66. Od 1 stycznia udało nam się 
pozyskać 3 lekarzy. Istotną ważną rzeczą jest również to, że został zmniejszony fundusz 
założycielski Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku. Jest to związane z  przekazaniem gruntów i budynków pod cele Powiatowego 
Centrum Zdrowia kapitał podstawowy czyli ten , który jest  naszym zabezpieczeniem zmalał z 
3 202 872,00 zł na 30  czerwca do 1 432 392,00 zł.  



Przewodnicząca Komisji – zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było żadnych pytań. 
Wobec braku pytań, Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem Informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 roku 
i  przeprowadziła procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła Informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych o  przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 roku. 
 
Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych 
o  przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 roku stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
 
6. Informacja na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy 

Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i sposobu  
funkcjonowania  Zespołu w  2021 roku.  

 
Przewodnicząca Komisji – poprosiła Przewodniczącą  Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 
o  Niepełnosprawności  - Panią  Joannę Nowak – Kaźmierczak o zabranie głosu w sprawie 
informacji  na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. 
Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i sposobu  funkcjonowania  
Zespołu w  2021 roku.  
Przewodnicząca  Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  - 
powiedziała, że 2021 roku Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności wydał 1268 
orzeczeń z czego przyznano 177 kart parkingowych. Na ten cel wydaliśmy 389 167,52 zł. Te 
środki  pochodziły z budżetu wojewody i z budżetu jednostek samorządu terytorialnego. 
Wydane zostały cztery orzeczenia dla czterech obywateli Ukrainy. Powołaliśmy trzech  nowych 
lekarzy do zespołu.  
Przewodnicząca Komisji – zapytała członków komisji, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania 
dotyczące tej informacji? Nie było żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca 
Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem Informacji i przeprowadziła 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła Informację  na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy 
Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i sposobu  
funkcjonowania  Zespołu w  2021 roku.  
Informacja  na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. 
Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i sposobu  funkcjonowania  
Zespołu w  2021 roku stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu.  
 



7. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności 
stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  
 

Przewodnicząca Komisji – powiedziała, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji  
Zdrowia i Spraw członkowie komisji otrzymali Informację Starosty Włocławskiego dotyczącą 
ilości i zakresu działalności stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  
Przewodnicząca Komisji – poprosiła Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o  przedstawienie tej informacji. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – powiedziała, że na chwilę obecną  na 
terenie powiatu włocławskiego funkcjonują różne typy stowarzyszeń między innymi 
stowarzyszenia zwykłe i tutaj mamy 34 zarejestrowane stowarzyszenia. Dokładne nazwy 
stowarzyszeń i zakres działalności jest zawarty w informacji. Są też stowarzyszenia 
zarejestrowane w KRS i takich stowarzyszeń mamy 79. Są tutaj też nazwy wymienione. 
Kolejny typ stowarzyszeń to fundacje. Mamy 6 fundacji na terenie powiatu włocławskiego. 
Ochotnicze Straże Pożarne, takich stowarzyszeń mamy 83. Działają też związki Ochotniczych 
Straży Pożarnych. Takie związki mamy w pięciu gminach . Kolejna forma stowarzyszeń, to są 
stowarzyszenia nieprzewidujące, kluby sportowe, które nie przewidują prowadzenia 
działalności gospodarczej i takich klubów działających na terenie powiatu mamy 34. Taka sama 
liczba jest również uczniowskich klubów sportowych, które są tutaj prowadzone u nas na 
naszym terenie. Ostatnią nową formą, to są Koła Gospodyń Wiejskich. One są rejestrowane 
przy Agencji Restrukturyzacji, Modernizacji Rolnictwa. Takich organizacji mamy już 58 
działających  na terenie powiatu. Mamy też Kółka Rolnicze, których jest  40 i  4 Zakłady Opieki 
Zdrowotnej.  
Przewodnicząca Komisji – zapytała członków komisji, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania 
dotyczące tej informacji? Nie było żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca 
Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego 
dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu 
Włocławskiego i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
komisja  przyjęła Informację Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności 
stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego. 
 
Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń 
funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  

 
 
8. Sprawy różne. 

 
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków komisji czy ktoś z członków komisji 
chciałby zabrać głos w tym punkcie?  Nie było żadnych głosów. 
 
 
 
 
 



9. Zamknięcie obrad Komisji. 

Po zrealizowaniu porządku obrad  Przewodnicząca  Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu  
9  września 2022 roku  o godzinie 13:20  dokonała zamknięcia obrad Komisji.    
 

 

Przewodnicząca                                                          
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

                          Ewa  Kończyńska 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir - Ozdoba……………………… 

 
 
 


